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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 3. 5. 2021 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, 
doc. Spilka 
 

1. Informace rektora:  
➢ Ministr školství Plaga dopisem informovat, že „v souladu se schválenou Strategií očkování 

proti covid-19 v České republice byla spuštěna registrace pro očkování proti covid-19 pro 
skupinu akademických pracovníků VŠ“. Ode dneška se tedy mohou pomocí přiděleného kódu 
registrovat k očkování všichni akademičtí pracovníci mladší 50 let. Rektor vyslovil uspokojení, 
že se toto očkování, o které usilují VŠ od chvíle, kdy bylo zahájeno očkování pracovníků ve 
školství, podařilo prosadit a zároveň politování, že nebylo otevřeno i pro neakademické 
pracovníky VŠ, což považuje za diskriminaci především s ohledem na to, že velká většina 
neakademických zaměstnanců přichází pracovně do styku se studenty. Kriticky se k tomuto 
problému vyjadřují i další VŠ, rektor bude o tomto problému jednat s předsednictvem ČKR. 

➢ S podporou a doporučením RVŠ a ČKR bude probíhat sběr dat k situaci dopadů COVID na 
prostředí vysokých škol, rektor pověřil pror. Mackovou jako prostředníka mezi JAMU a 
speciálním výzkumným týmem tohoto sběru a prodiskutoval postup koordinace odpovědí 
JAMU při sběru dat. 

➢ Pror. Hlavica připomněl, že je nutné rozhodnout v souladu s rozhodnutím Kolegia rektora 
minulé pondělí 26. 4. o termínu vstupu JAMU do Research Catalogue. Zástupcům SAR bude 
navržena naše participace až od roku 2022.  

 
2. Informace kvestorky: 

➢ V minulém týdnu proběhlo školení zaměstnanců v používání aplikace Covid Forms App, které 
organizovalo MŠMT. 

➢ Dále informovala podrobněji o nové aplikaci pro sledování Koronaviru v IS, která je studenty 
plně a bezproblémově využívána – po doladění veškerých vazeb na hlášení Covid Forms App 
přejdeme na tuto novou aplikaci i u zaměstnanců.  

➢ Problematika PSČ JAMU v souvislosti s tvorbou nových razítek JAMU. 
 

3. Informace pror. Medka: 
➢ VZ – dnes by měl obdržet fotografie a další upravené texty, následně půjde doplněná verze ke 

schválení patřičným součástem.  
➢ Univerzitní integrita a etika – dokument obdržel od pror. Mackové – projednají na společné 

schůzce. 
 
4. Informace pror. Spilky:  

➢ Nová razítka JAMU: celkový požadavek ze součástí – dohromady 15 typů razítek. U použití 
razítka s malým státním znakem bude nutno na razítkované listiny doplnit údaj o sídelním 
městě. 

➢ Změny ve vizuálu webu JAMU v anglické verzi: cenová kalkulace ze strany firmy Geč se jeví 
členům PV jako příliš vysoká, proto se jednoznačné kloní k využití vlastních administrativních 
sil, které provedou změny v dokumentech JVS.  

➢ CRP – fakultám byly rozeslány dotazníky ohledně KA 1 mapování současné situace VM na 
univerzitách, vyplněné dotazníky zaslat pror. Spilkovi do 12. 5. 

➢ Podpora běloruských studentů z Fondu vzdělávací politiky: vztahuje se na studenty, kteří 
studují v akademickém roce 2020/2021, avšak pouze na ty z nich, kteří byli poprvé zapsáni do 
studia právě v tomto akademickém roce. Toto kritériu splňuje studentka HF Aliaksandra 
Arbuzava (přijata ke studiu 15. 6. 2020, řádný zápis proběhl 1. 7. 2020). JAMU požádá o 
podporu pro tuto studentu od ledna 2021. 
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5. Informace pror. Mackové:  

➢ Rada pro vnitřní hodnocení – očekává podklady od kolegy Přikryla – následně rozešle členům 
rady ke schválení. 

➢ Dopis k dotazníku CRP pro studenty bude vytvořen až bude dokončena podoba dotazníku. 
 

6. Informace pror. Hlavici:  
➢ Doručeno bylo konečné hodnocení JAMU v oblasti výzkumných činností podle Metodiky 17+. 

Výsledná známka pro JAMU je C – „dobrý“, což rozhodně není pozitivní. Od výsledné známky 
se bude odvíjet i financování výzkumu JAMU až do roku 2025 a nelze očekávat navýšení 
oproti současnému stavu. Výsledné hodnocení bude základem pro přípravu strategie rozvoje 
výzkumných činností JAMU, která vznikne v letošním roce a jejím hlavním cílem bude 
dosáhnout v příštím hodnocení stupně B.  

➢ Dokončuje se sběr údajů k odeslání do RIV (termín 14.5.), s proděkany pro výzkum probíhá 
diskuze o možnostech přenastavení systému přepočtu výsledků na dělení DKRVO tak, aby 
byl více motivační. 

➢ Fond umělecké dokumentace – ve čtvrtek proběhne schůzka s koordinátory součástí 
(Mareček, Lahodová, Petráš) a FUD zahájí činnost dle nové směrnice. 

➢ Proběhla Ediční rada – zápis zaslán panu rektorovi. 
➢ Letos opět proběhne Týden vědy a techniky, který v minulém roce proběhl online, fakulty mají 

zájem zúčastnit se i letos. AV ČR byl sdělen náš předběžný zájem. 
 
 
 
 
 
 

Další řádná porada Vedení se uskuteční v pondělí 17. 5. 2021 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

   

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


